

2020-21 年度的「扶輪獎」(Rotary Citation)在概念及過程上與以前的獎有很大不同。預計 Rotary.org 網站上不會提供「達成指南」或「如何得獎」頁面。本指南應使您快速了解如何獲得 2020-21 年度扶輪獎的資格。以下是必須明白的重要事項：

- 此獎沒有固定或最低的達成標準。
- 要符合得獎資格，您的扶輪社必須在 25 個目標類別中的 13 個（半數的類別）中設定自己的目標並予達成。
您可以選擇對您來說很重要的類別，並在每個類別中設定目標要達成的水準。
- 每個類別的成績必須由扶輪社在 Rotary Club Central (扶輪社中央系統)中輸入，但是 Membership (社員人數)、Annual Fund(年度基金)和 PolioPlus(根除小兒麻痺等疾病)的捐獻金額除外，這些會由 Rotary.org 的資料即時更新。
- 在至少 13 個類別中分別設定一個目標 - 如果想要，可以在更多類別設定目標（您只需完成 13 個）。
- 在 2021 年 6 月 30 日前，請在 Rotary Club Central 輸入貴社的成績。當您在至少 13 個類別中達成目標時，您就有資格獲得扶輪獎。**重要提示：**如果您仰賴社員人數得獎，則貴社的社員人數必須維持到 2021 年 6 月 30 日。有時年度末尾僅僅一兩名社友退社卻使扶輪社功虧一簣。

目標輸入程序

1. 首先到 Rotary.org/ClubCentral
2. 登錄。如果無法登錄，則可能需要在 Create an Account in My Rotary (在我的扶輪建立一個帳戶) - 使用 REGISTER FOR AN ACCOUNT(註冊帳戶)按鈕，按照提示進行操作並查看確認電子郵件。
3. 點擊瀏覽器左側的 Goal Center(目標中心)：
4. 將最上面的年份更改為 2020-21。您可能需要點擊右側的 All (全部)標籤。一個列有所有 25 個可用的 Goal Categories (目標類別)並可編輯的列表將會打開。
5. 請點選 Select Goal (選擇目標)框中您打算要追求的目標。請記住 -您可以選擇任意多個類別，但必須達成其中 13 個類別的目標。
6. 請注意 Show goal details and history (顯示目標詳細資訊和歷史記錄)鏈接 -該鏈接提供了往年的數據，有助於達成切合實際與能夠達成的目標：



The screenshot shows a goal entry form for 'Club membership'. It includes a 'Show goal details and history' link, an 'ACHIEVEMENT' field with a '-' sign, an 'OF' field, a 'GOAL' field with a '-' sign and a 'SELECT GOAL' button with a green checkmark, and a date field 'As Of 11-Feb-20'. Below the goal field is a red box labeled 'Enter Goal Value'.

您不必一下子輸入所有目標 -請慢慢來，在離開之前點擊  存檔。

7. 同樣，您可以在 2021 年 6 月 30 日之前的任何時間在同一位置輸入成就。
8. 應該在 2020 年 7 月 1 日之前輸入目標。

如有疑問，請聯繫您的地區總監或助理總監。



Understanding the Rotary Citation 2020-21




The Rotary Citation for 2020-21 is substantially different in concept and process from prior Citations. It is not expected that there will be an "achievement guide" or "how-to" page on the Rotary.org website. This guide should provide a quick understanding of how to qualify for the Rotary Citation in 2020-21. Here are the important things to know:

- This Citation has **no fixed or minimum achievement criteria**.
- To qualify, your club must set and achieve its **own goals** in **13** of 25 Goal Categories (half of the categories).
You may select categories important to you and set your target level of achievement in each.
- Achievements in each category must be entered by the club in Rotary Club Central, except for Membership, Annual Fund and PolioPlus contributions which will be updated from Rotary.org data in real time.
- Set a goal in each of at least 13 categories - more categories if you wish (you only need to accomplish 13).
- Enter your club's accomplishments in Rotary Club Central by **June 30, 2021**. When you've achieved your goals in at least 13 categories you qualify for the Citation. **Important:** If you're counting on a Membership achievement, your membership must be sustained through June 30, 2021. A late termination or two sometimes trips clubs up.

----- Goal Entry Process -----

1. Start at Rotary.org/ClubCentral
2. Log in. If you're unable to log in, you may need to Create an Account in My Rotary - use the "REGISTER FOR AN ACCOUNT" button, follow the prompts and watch for a confirming email.
3. Click Goal Center on the left navigator:
4. Change the year at the top to 2020-21. You may need to click the "All" tab on the right. An editable list of all 25 available Goal Categories will open.
5. Check the Select Goal box for those you intend to pursue. Remember - you can choose as many Categories as you wish, of which you must achieve 13.
6. Note the "**Show goal details and history**" link - that provides data for prior years that will be helpful in arriving at realistic and achievable goals:

Club membership	ACHIEVEMENT	GOAL	SELECT GOAL
Show goal details and history	-	OF	<input type="text" value="-"/>
	As Of 11-Feb-20		Enter Goal Value

7. You do not have to enter all goals at once - take your time, click  before leaving.
8. Likewise, you can enter your achievements the same place, at any time prior to June 30, 2021.
9. Goals should be entered by July 1, 2020.

If you have questions, please contact your District Governor or Assistant Governor.